
 

 

 

 

 

 
 

‘s-Hertogenbosch, 26 april 2018 
 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
  
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 30 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: verkeersdoden in Brabant 
   
Geacht college,  
 
Eerder deze week publiceerde het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) cijfers over het aantal 
verkeersdoden in Nederland. 
 
Via o.a. Omroep Brabant1 konden we lezen dat Brabant in 2017 de meeste verkeersdoden van ons land te 
betreuren had. In onze provincie waren er 98 dodelijke verkeersslachtoffers.  
 
Naar aanleiding van deze zorgwekkende berichtgeving, iedere verkeersdode is er een te veel, heeft het 
CDA voor u de volgende vragen: 
 
1. Bent u bekend met de cijfers van het CBS, waaruit blijkt dat Brabant in 2017, voor het tweede jaar op 

rij, de meeste verkeersdoden van heel Nederland telde? 
2. Hoe ziet uw ‘doe-agenda’ eruit: welke concrete maatregelen, acties en projecten hebt u tijdens deze 

collegeperiode genomen om het aantal (dodelijke) verkeersslachtoffers te verminderen en de 
verkeersveiligheid in onze provincie voor álle verkeersdeelnemers te verbeteren? 

3. Wat is de effectiviteit van deze maatregelen, acties en projecten geweest? Graag een specificatie per 
maatregel, actie of project.  

4. Is uw verkeersveiligheidsbeleid generiek beleid voor alle Brabanders of ook gericht op specifieke 
(kwetsbare) groepen, zoals kinderen, ouderen enz.? 

5. In hoeverre betrekt u maatschappelijke organisaties, zoals scholen en verenigingen, bij uw 
verkeersveiligheidsbeleid? Hoe zou dit beter kunnen? 

6. Volgens de minister van Infrastructuur en Waterstaat zijn ouderen vaker bij (dodelijke) fietsongelukken 
betrokken dan jongeren. Bent u bereid om met de KBO, andere ouderenorganisaties in onze provincie, 
de Fietsersbond, Veilig Verkeer Nederland, RAI Vereniging en Bovag in overleg te gaan over hoe deze 
kwetsbare groep beter te beschermen? 

7. Beschikken we als provincie over voldoende én over de juiste cijfers en kennis om gericht het aantal 
verkeersdoden omlaag te brengen? Of missen we nog gegevens en is aanvullend onderzoek dan wel 
een andere systematiek noodzakelijk? 

8. Uit het CBS-onderzoek springen Drenthe en Groningen eruit als veiligste fietsprovincies. Wat doen zij 
anders dan de provincie Noord-Brabant?  

9. Deelt u t.a.v. dit thema ‘goede voorbeelden’ met andere provincies en/of vindt kennisuitwisseling 
plaats? 

10. Is het huidige ‘arsenaal’ aan acties en middelen dat u kunt inzetten tegen (dodelijke) 
verkeersongelukken voldoende effectief om het aantal verkeersdoden terug te dringen of hebt u meer 
nodig? Indien ja, waarmee zou u geholpen zijn? 

11. Wat is uw doelstelling m.b.t. het verminderen van het aantal (dodelijke) verkeersslachtoffers) voor 
volgend jaar? Zijn hiervoor extra financiële middelen nodig? 

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat zéér bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie, 
 
Huseyin Bahar 

Marianne van der Sloot 

                                                 
1 Zie http://www.omroepbrabant.nl/?news/2773931123/Brabant+telt+meeste+verkeersdoden,+98+slachtoffers+onder+wie+35+fietsers.aspx.  


